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Alojz Benko,
župan

Cenjene občanke in občani!
r> liža se zaključek mojega drugega mandata. Pred nami je občinski praznik in volitve 
D v občinski svet ter župana. To je trenutek, ko pridemo po plačilo tisti, ki smo zadnja

štiri leta vodili občino in skrbeli za razvoj kraja po svojih najboljših močeh.

bčinski praznik je priložnost, ko se veselimo vsake pridobitve, ki nam jo je uspelo 
realizirati v zadnjem letu. Časi, v katerih živimo, od nas zahtevajo, da se postavimo

na realna tla, da delamo premišljeno in gospodarno. Vsi, ki ustvarjamo, delamo tudi

napake. Največjo napako pa po mojem prepričanju dela tisti, ki ne dela nič, ampak samo

kritizira. Od obstoja občine je bilo veliko narejenega. Nekateri menijo, da bi lahko bilo

tudi več, ali pa mogoče kaj drugega. Največkrat je težko usklajevati različne potrebe,

vendar to ni odvisno samo od naših želja. V teh časih je nujno za investicije obogatiti

vsaki evro. Velikokrat si moraš upati poslovati po robu zakona, pa tudi, če kdo iz lastnih

interesov očita nepregledno poslovanje. Za razvoj kraja smo odgovorni vsi, obnašati se

moramo odgovorno, biti ponosni na to kar imamo in kar smo. Pomembno je usklajevati

različne interese in imeti urejene odnose med seboj, kar je zagotovilo za razvoj kraja.

Potrebno je zagotavljati denar za nemoteno poslovanje šole, vrtca, vzdrževanja javnih

objektov, delovanje društev in seveda za kvalitetno in varno življenje v celotni občini.

Za konkretno investicijo pa je vedno potrebno ustvariti pogoje, tu pa mnogokrat

naletimo na zahteve posameznikov, ki niso izvedljive.

Nie bom našteval pridobitev in uporabljal številk, prepričan sem, da vidite to, kar 
I N nam je s pridnim delom uspelo narediti za razvoj našega kraja skupaj z občinskim

svetom in občinsko upravo.

IXo pišem ta članek, je dan pred pričetkom volilne kampanje. Znanih je že nekaj 
Ixkandidatov, ki bi želeli prispevati svoj delež k razvoju in napredku naše občine.

Veliko truda bo v prihodnje potrebno vložiti za uspešen razvoj, ne le z besedami,

ampak tudi s konkretnimi dejanji. Potrebna bo sloga, z razprtijami ne bo napredka.

^ poštovane občanke in občani, ne dovolite, da vaših interesov ne zastopa nihče. 
J Pojdite na volitve in oddajte svoj glas tistemu, ki ima vaše zaupanje.

I_Ivala vsem za vse kar naredite dobrega za našo občino. Iskrene čestitke ob
I I občinskem prazniku in prijetno praznovanje.

Alojz Benko

IMPRESUM
Izdajatelj: Občina Trnovska vas 
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Pregled dela v preteklem mandatnem obdobju 2010 - 2014

^Xušanka: Pozdravljeni g. podžupan. Mandatno 
obdobje se zaključuje in vsi občani smo zagotovo 

opazili, da se je v preteklih štirih letih v naši občini 
veliko dogajalo. Zasnovanih in izpeljanih je bilo kar 
nekaj projektov. Ali lahko na kratko strnete vse 
pomembne projekte, ki so se v tem času izvedli? Kako 
ste bili vi, kot podžupan naše občine, vanje vključeni?

Drago Pukšič: V štiriletnem mandatnem obdobju smo 
uspešno izvedli veliko projektov, prav tako so cilji za 
naprej obetavni. Za uspeh je nujno potrebno timsko 
delo vseh, ki so vključeni v sistem delovanja občine - od 
župana, podžupana, občinske uprave, občinskih svetni
kov, do vseh odborov, društev in občanov. Kot celota 
se borimo za enakomerni razvoj občine vseh naselij, 
vendar se moramo velikokrat odločiti, kje pristopiti prej 
in kje pozneje, saj smo vedno vezani na omejena in tež
ko pridobljena finančna sredstva iz evropskih skladov. 
Kot podžupan in predsednik odbora za infrastrukturo 
sem sodeloval v vseh projektih, ki so se v občini izvajali 
v iztekajočem mandatu. Naj navedem nekaj projektov, 
ki so doprinesli kraju novo podobo in vsem nam kvalite
tnejšo življenje.

Leto 2010:
• Dokončna izgradnja krožišča in pločnikov v centru 

Trnovske vasi.
• Začetek gradnje kolesarskih poti v dolžini 2715 m v 

štirih smereh iz centra občine.
• Zaključevala se je gradnja parkirišč pri pokopališču 

in rekonstrukcija ceste do pokopališča.
• Izvedla se je preplastitev z asfaltno prevleko na lo

kalni cesti proti Vitomarcem, v dolžini 1800 m (preč
ka).

• Rekonstrukcija javne poti Trnovci - kapela v dolžini 
180 m.

• Izgraditev novega mostu v Sovjaku preko Trnovske
ga potoka.

• Cramoziranje poljskih poti preko vaških odborov...

Leto 2011:
• Gradile so se kolesarske steze v vseh štirih smereh 

iz centra občine (Biš, Ločič, Trnovci in proti pokopa
lišču).

• Zgradila se je nova večnamenska dvorana.
• Sofinanciranje gasilskega vozila.
• Dokončal se je most v Sovjaku, pri Stanku Orniku.
• Sanacija potoka v Trnovski vasi, v dolžini 1400 m.
• Dodelitev sredstev vaškim odborom za vzdrževanje 

cest.
• Simoničeva domačija postane kulturna dediščina in 

preide v last občine.
• Intenzivno delo na pripravi občinskega prostorske

ga načrta (OPN).

Leto 2012:
• Odkup zemlje za ureditev parkirnih prostorov pri 

večnamenski dvorani.
• Ureditev okolice pri večnamenski dvorani s parkir

nimi prostori.
• Izgradnja pločnika, ki povezuje pot med osnovno 

šolo in večnamensko dvorano.
• Rekonstrukcija mostu preko Trnovskega potoka, v 

spodnjem delu Trnovske vasi.
• Sanacija Biškega potoka.
• Podpis sporazuma za izvedbo pločnikov v Bišu in 

Ločiču.
• Dodelitev sredstev vaškim odborom za vzdrževanje 

cest.
• Intenzivno delo na dokončanju prostorskega načrta 

(OPN).

Leto 2013:
• Zaključek gradnje kolesarskih cest.
• Sanacija Trnovskega potoka mimo Trančarjevega 

mlina do Trnovcev.
• Sanacija južnega obrobnega jarka v Ločiču.
• Obnova kapele na pokopališču.
• Obnova fasade slačilnic v športnem parku.

OBVESTILO
Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, razna 
združenja in posameznike, da zapisujete vse vesele, 
zanimive pa tudi žalostne dogodke, ki jih v našem 
kraju piše življenje.

Če želite, da bomo kakšno pomembno dogajanje ali 
zanimivost na papir strnili mi, pa to sporočite odgo
vorni urednici.

Vaše prispevke in fotografije za naslednjo številko Tr
novskega zvona, ki bo izšla predvidoma proti koncu 
decembra, pošljite najkasneje do konec novembra 
na naslov:
•Občina Trnovska vas, Trnovska vas 42, 2254 Trno
vska vas, s pripisom ZA TRNOVSKI ZVON,
•po e-pošti: andreja.krajnc(g)trnovska-vas.si ali jih 
oddajte v tajništvu občine. se
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Izgradnja ograje pred OŠ Trnovska vas in vrtcem, s 
katero smo poskrbeli za varnost otrok. 
Rekonstrukcija javne poti Polanec-Horvat.
Ureditev otoka v krožišču.
Prijava na razpis za obnovo naselja Biš.
Podpis sporazuma o izgradnji pločnikov, pokopu

Iz 27. in 28. redne seje 
Občinskega sveta Občine 

Trnovska vas

/^Nbčinski svet je na 27. redni seji dne, 3. 6. 2014 
obravnaval trende varnostnih pojavov na območju 

Občine Trnovska vas v letu 2013. Svetniki so se seznanili 
z izgradnjo novogradnje OŠPP dr. Ljudevita Pivka s 
telovadnico. Obravnavali in sprejeli so Letni program 
športa Občine Trnovska vas za leto 2014, letni program 
kulture Občine Trnovska vas za leto 2014, sklep o višini 
najemnine za grobna polja in mrliško vežico, sklep 
o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne 
kampanje za lokalne volitve 2014 v Občini Trnovska vas, 
sklep o financiranju političnih strank v Občini Trnovska 
vas ter imenovali člane Občinske volilne komisije Občine 
Trnovska vas.
predsednik Nadzornega odbora Občine Trnovska 
F vas Friderik Škamlec je podal poročilo nadzornega 
odbora o opravljenem nadzoru o zaključenem računu 
proračuna Občine Trnovska vas za leto 2013.

8. redna seje je bila 26. 8. 2014. Na tej seji so svetniki 
^obravnavali polletno realizacijo proračuna Občine 
Trnovska vas za leto 2014, razpravljali kam raporediti 
sredstva po 23. členu Zakona o financiranju občin. 
Svetniki so sprejeli sklep, da se v letošnjem letu na 
novo prekrije mrliška vežica v Trnovski vasi ter sklep
0 obračunu komunalnega prispevka v Občini Trnovska 
vas.
/^Nbčinski svet se je seznanil s poročilom nadzornega 

odbora o opravljenem nadzoru nad ravnanjem z 
nepremičninami (osnovna šola in zdravstveni dom) v 
Občini Trnovska vas.
N la koncu obeh sej je župan podal informacijo o
1 N delu občine, svetniki pa so podali svoje pobude in 
vprašanja.

električnih kablov, telekomunikacijskih vodov, iz
gradnjo javne razsvetljave, asfaltiranju regionalne 
ceste in izgradnjo kanalizacijskega voda v Bišu in 
Ločiču.

• Dodelitev sredstev vaškim odborom za vzdrževanje 
cest.

• Uspešno končan OPN. Pridobitev zemljišč, na kate
rih bo možnost gradnje.

Leto 2014:
• Izdelana je idejna študija fekalne kanalizacije Trno

vska vas - Trnovci.
• V izgradnji je večji projekt v Bišu z izgradnjo fekalne 

kanalizacije s čistilno napravo, istočasno se izvajajo 
še naslednja dela:

• pokop vseh nizkonapetostnih vodov,
• pokop vseh telekomunikacijskih vodov,
• izgradnja vodov za optično omrežje po celotnem 

naselju Biš,
• izgradnja omrežja za javno razsvetljavo v kandela- 

brski obliki in z varčnimi lučmi.
• V projektiranju je cesta Trnovska vas-Bišečki Vrh.
• Saniral se bo plaz pri Priglu in rekonstruirala cesta 

Prigl-Brumen.
• V jesenskem času se bo saniral Trnovski potok pod 

Vajdičem.
Dušanka: Bliža se čas volitev, zato me zanima, ali boste 
ponovno kandidirali v občinski svet?
Drago Pukšič: Ker sem v tem obdobju odlično sodeloval 
z županom, direktorjem, s svetniki, z občinsko upravo in 
vaškimi odbori, in ker nam je uspelo izpeljati zastavlje
ne cilje, sem se ponovno odločil za kandidaturo. Veliko 
je še projektov, pri katerih lahko sodelujem in aktivno 
prispevam k njihovi izpolnitvi. Ob koncu bi povabil vse 
krajane, da gredo na volitve in si izvolijo dober občinski 
svet, ki bo nadaljeval delo v pozitivni smeri za razvoj ob
čine.

Dušanka Škamlec

Tradicionalno tekmovanje 
kuhanja kisle juhe med vasmi

\ /sklopu praznovanja občinskega praznika Občina 
V Trnovska vas v sodelovanju s PCD Biš organizira 

tradicionalno tekmovanje v kuhanju kisle juhe med 
vasmi.
Tekmovanje bo potekalo v nedeljo, 19.10. 2014 v šo
toru pred večnamensko dvorano.
Pričetek kuhanja je ob 13. uri.
Od 14. ure dalje bo pokušnja sedmih vrst juh za vse 
obiskovalce.
Pridite navijat za tekmovalce in si privoščite speciali
tete naših vasi.
Spoštovani občani vljudno vabljeni na pokušnjo.

Odbor za pripravo tekmovanja



Aktivni na področju družbenih dejavnosti
A ktivnosti na področju družbene dejavnosti v občini 

/»Pred dobrima dvema letoma smo predali svojemu 
namenu večnamensko dvorano. Že sama beseda več
namenska pove, da se v naši dvorani lahko dogajajo 
različne dejavnost. V sami dvorani se odvijajo razne 
kulturne in druge prireditve, kot so igre, pevske revije, 
plesne revije, koncerti, občni zbori. Zelo pogosto pa se 
odvijajo tudi razna praznovanja in poroke. V obdobju 
dveh let, od kar je dvorana v uporabi, je bilo v dvorani 
148 prireditev. Zelo privlačna je tudi zelo dobro opre
mljena kuhinja, ki jo uporablja društvo gospodinj za ra
zne tečaje, koristi pa vsem drugim prireditvam.

■7elo je izkoriščeno tudi strelišče, s katerim upravlja 
^.strelsko društvo. V tem prostoru pa se odvijajo tudi 
razna srečanja, predavanja, razstave in drugo.
\ /naši občini imamo 11 zelo aktivih društev, ki imajo 
V svoje prostore prav v večnamenski dvorani. 
Prostori so lepo opremljeni s sodobnim pohištvom. 
Moje mnenje je, da so vsa društva zelo aktivna in da

je njihov odnos do prostorov, ki so jim bili dodeljeni 
odgovoren. Prepričan sem in prepričana je tudi večina 
občanov in koristnikov večnamenske dvorane, da je 
bila investicija upravičena.
precej aktivnosti pa je bilo vloženo tudi v Simoničevo 
F domačijo. Ko prideš v Trnovce, se opazi leseni most

in lesena lesa. To je vhod na Simoničevo domačijo, ki je 
občinska last, urejajo pa jo s prostovoljnim delom člani 
treh društev: turistično društvo, društvo gospodinj 
in Bolfenško društvo ljubiteljev stare tehnike, ki 
pripravljajo na gospodarskem poslopju muzej 
starodobnih kmečkih orodij in strojev. Veliko truda je 
bilo vloženega v ureditev okolice, društvo gospodinj je 
uredilo vrt, turistično društvo je uredilo in očistilo hišo, 
društvo ljubiteljev stare tehnikeje saniralo gospodarsko 
poslopje in v okviru občine postavilo brajde, takšne, kot 
so bile nekoč. Posadili smo tudi trto stare sorte. Stavba 
je delno vzdrževana, vendar je potrebna kompletna 
sanacija, za kar so potrebna ogromna sredstva.
^ imoničeva domačija je ena redkih ohranjenih izvirnih 
•3 panonskih domačij v Sloveniji, zgrajena leta 1787. V 
takšnih hišah so nekoč prebivali viničarji. Značilnost te 
domačije je, da je do prednedavnega v tej hiši živela 
prejšnja lastnica. Občina čaka na razpis za državna in 
evropska sredstva, saj se moramo zavedati, da je ena 
od pravih gospodarskih panog tudi turizem, kar je za 
nas prav ta objekt, prava turistična niša. Omeniti je 
potrebno, da omenjeno domačijo obiskujejo učenci 
šole, pogosto pa tudi turisti.

podžupan 
Alojz Fekonja
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i GREMO S ČASOM NAPREJ
I zteka se čas štiriletnega obdobja občinskega svetnika, 
I katerega ocenjujem za zelo uspešnega. Izvedenih 
je bilo kar nekaj projektov, za katere sem se tudi sam 
zavzemal in pri njih posredno sodeloval. Navedem naj 
nekaj projektov, ki so bili izvedeni v tem obdobju in na 
katere sem ponosen, predvsem: izgradnja krožišča in 
pločnikov v Trnovski vasi, izgradnja dvorane s parkirišči, 
izgradnja kolesarskih stez, izgradnja mostov čez potoke 
na dveh kolesarskih stezah ter izgradnja mostu v

Trnovcih in Sovjaku. Bilo je tudi precej narejenega na 
cestah, saj so bile v tem mandatu na novo asfaltirane 
naslednje ceste: v Trnovski vasi regionalka, cesta proti 
Vitomarcem, v Trnovcih pri kapeli, v Trnovski Vrh od 
Polanca do Herega, v Trnovski Vrh od mosta proti 
Andreju Murku, cesta proti pokopališču z izgradnjo 
parkirišč in še veliko vzdrževalnih del.
\ /tem mandatu sem bil kot svetnik še predsednik 
V Odbora za kmetijstvo, malo gospodarstvo, turizem 

in gospodarske javne službe, kateri je delal v okviru 
proračunskih možnosti. Delo odbora ocenjujem 
uspešno, saj smo izvedli zastavljene naloge. V tem 
mandatu smo dali prednost regulacijam in vzdrževanju 
vodotokov ter vzdrževanju poljskih poti. Predvsem se 
je pokazala odločitev regulacij in čiščenje vodotokov 
koristna v tem letu, ko smo priča obilnim padavinam. V 
teh štirih letih so bile izvedene regulacije in čiščenja na 
naslednjih vodotokih:

-.anacija Ločkega potoka dolvodno od regionalne 
Jceste do Antona Mohorič v Trnovski vasi, izvedena 
je bila regulacija,

anacija Biškega potoka od regionalne ceste gorvodno 
J in dolvodno, izvajala so se čiščenja naplavin in zarasti, 

anacija Trnovskega potoka. Dela so se izvajala v dveh 
J letih, prvo leto so se izvedla dela čiščenja naplavin in 
zarasti v naseljenem delu Trnovec, drugo leto pa so se 
izvedla dela izdelave pragov in kamnite izložbe zaradi 
odnašanja brežin potoka.
-.anacija južnega obrobnega jarka ob reki Pesnici od 
J naselja Biš do Svetincev.
“7 & sanacijo Trnovskega potoka gorvodno od 
^-regionalne ceste v smeri Črmlja je podpisana 
pogodba za čiščenje naplavin in zarasti. Dela se bodo 
izvedla v jesenskem času, zaradi vremenskih razmer in 
spravila pridelkov.
Vzdrževanje poljskih poti.
\ /zdrževanje poljskih poti se izvaja v okviru
V odbora za kmetijstvo in v sodelovanju odbora 

za infrastrukturo ter preko vaških odborov. Dela na 
vzdrževanju omenjenih poti so bila izvedena kvalitetno, 
izvajala so se gramoziranja in urejanja obcestnih jarkov. 
Ocenjujemo, da so bili pri teh delih najbolj dejavni člani 
vaških odborov.
\ /okviru turizma so bile speljane kolesarske poti z
V imenom »S kolesi ob Dravi in slovenskih goricah« 

v občinah Spodnjega Podravja, ki so označene z 
označevalnimi tablami LAS 9.
^rav tako je preko Trnovske vasi speljana 
F Slovejegoriška planinska pot, ki je dolga 93 km, del 
te trase poteka preko Trnovskega Vrha in Bišečkega 
Vrha do Simoničeve domačije v smeri Vitomarcev.
"7 a korektno delo v sedanjem mandatu se 

predsednikom in članom vaških odborov ter ostalim, 
ki so na kakršni koli način sodelovali pri realizaciji nalog, 
iskreno zahvaljujem.

predsednik Odbora za kmetijstvo, malo gospodarstvo, 
turizem in gospodarske javne službe: 

Franc Tašner



Priznanja 2013/2014 JVIZ OŠ Destrnik-Trnovska vas
V četrtek, 12. junija 2014 sta župan Občine Trnovska 
vas g. Alojz Benko in Občine Destrnik g. Vladimir Vindiš 
sprejela v Pizzeriji pri Mici v Janežovcih učence JVIZ OŠ 
Destrnik-Trnovska vas, ki so bili odlični v vseh razredih 
osnovne šole in učence, ki so dosegli vidne rezultate na 
nivoju države v šolskem letu 2013/2014. Sprejema se je 
udeležilo 30 učencev, ravnatelj g. Drago Skurjeni, razre
dniki, mentorji: Milan Kunčič, Drago Prelog, Tadej Urba
nija.

Učenci, ki so bili odlični v vseh razredih osnovne šole:

- Anja Colnarič,
- Matic krepek,
- Špela Sluga,
- Vita Volgemut.

M H _

Učenci, ki so dosegli vidne rezultate na nivoju države v 
šolskem letu 2013/2014:

6. a
LEON MATJAŠIČ (kros)
MATEJ MALEK (matematično tekmovanje)
TJAŠA KREPEK (matematično tekmovanje, odličen 
uspeh)
JAN OMAN (kros)
MAJA KOCBEK (odličen uspeh)
VITA KOS (odličen uspeh)

7-a
TEJA ŽUGMAN (odličen uspeh, dosežki na plesnem in 
likovnem področju, dosežki na področju znanja) 
NATAŠA OZVATIČ (odličen uspeh)
ŽAN LOVRENČIČ (športni dosežki na državnem nivoju)

7-h
SARA HORVAT (ŠPF - finale)
KLARA BENKO (Cankarjevo priznanje)
ŽAN POTRČ (odbojka)

SIMON FRIDL (srebrno priznanje na državnem tekmo
vanju Mladih raziskovalcev, srebrno Stefanovo prizna
nje)
ALJOŠA REPINC (srebrno priznanje na državnem tek
movanju Mladih raziskovalcev)
ŽAN LORENČIČ (srebrno priznanje na državnem tekmo
vanju Mladih raziskovalcev)
NIKA MATJAŠIČ (zlato priznanje na državnem tekmova
nju »Turizmu pomaga lastna glava« )
LINA ZELENIK (zlato priznanje na državnem tekmova
nju »Turizmu pomaga lastna glava)

9. a
ALEN ČUČEK (zlato priznanje za raziskovalno nalogo 
»Železni gozd«)
MATIC KREPEK (za odličen uspeh vseh 9 let in zlato pri
znanje za raziskovalno nalogo »Železni gozd«)
VITA VOLGEMUT (odličen uspeh vseh 9 let, zlato prizna
nje za raziskovalno nalogo »Proces agrarne reforme na 
območju občin Trnovska vas in Dornava« ter zlato pri
znanje iz znanja zgodovine)
BLAŽ KRAJNC (državni prvak v judu)

9- b
MAJA DRUZOVIČ (zlato priznanje na državnem tekmo
vanju »Turizmu pomaga lastna glava«)
ŽAN MARKEŽ (zlato priznanje na državnem tekmova
nju »Turizmu pomaga lastna glava«)
ANJA COLNARIČ (za odličen uspeh vseh 9 let in zlato 
priznanje za raziskovalno nalogo »Železni gozd«) 
ŠPELA SLUGA (za odličen uspeh in zlato priznanje za 
raziskovalno nalogo »Železni gozd«)

Aktivnosti KORK Trnovska vas
V KORK Trnovska vas smo, kot je to že v navadi, aktivni 
in delovni skozi vse leto. Z veseljem smo v aprilu sode
lovali v čistilni akciji in tako pomagali uresničevati idejo, 
da bi bila naša občina čista in zelena. Sodelovali smo 
tudi pri generalnem čiščenju večnamenske dvorane, saj 
smo veseli in ponosni, da imamo v kraju tak objekt, ki 
živi in ki ga društva tako s pridom uporabljajo.
V mesecu juniju smo najbolj potrebnim pomoči razdelje
vali pakete in jim tako vsaj delno pomagali v teh težkih 
časih. Konec julija smo, kot je to že običajno, imeli član
ski piknik, ki se je udeležilo kar lepo število naših članov. 
Upamo in želimo, da bomo v jesenskem času nadaljevali 
z načrtovanimi aktivnostmi za to leto.

za KORK Trnovska vas: 
Marija Maguša se
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SD KENGURU

S KOLESOM NA MORJE
IXolesarjenje je oblika rekreacije, ki se je poslužuje 
r\vse več tistih, ki se odločajo za aktivno preživljanje 
prostega časa. Obilo možnosti ponuja za raziskovanje 
narave ter kakovostno druženje, ob tem pa krepi naše 
zdravje.

\ /soboto, 28. junija 2014 smo v ŠD Kenguru organizirali 
V 2. Kolesarjenje iz Trnovske vasi do Kopra. Zbor 
kolesarjev je bil ob 4. uri zjutraj pred gostiščem Siva 
čaplja. Na pot se nas je iz Trnovske vasi podalo 7 
pogumnih kolesarjev (Andrej, Vid, Bojan, Matjaž, 
Gregor, Boštjan in Boris). Za spremstvo s kombijem sta 
poskrbela Aleksander in Alen.
Qot nas je vodila skozi številna slovenska mesta in 
F še številčnejše vrhove, med katerimi velja omeniti 
Vrhole, Trojane, Vrhniko, Planino, Kozino. Med samo 
potjo je bilo treba izgubljeno energijo nadomestiti 
z novo, kar smo storili med postanki, ko smo zaužili 
potrebno hrano in pijačo. V vročem in sončnem 
vremenu, ki nas je med kolesarjenjem spremljalo, nismo 
pozabili na osvežitev s sladoledom, katerega smo si 
privoščili v Ljubljani v bližini Prešernovega spomenika, 
niti na zaužite ogljikove hidrate v testeninah, ki so 
obvezna prehrana kolesarjev na daljših izletih. Med 
potjo je bilo kdaj pa kdaj treba raztegniti mišice, ki so 
proti cilju postajale vse bolj utrujene. Oči kolesarjev 
so od prvega prevoženega kilometra izžarevale 
otroško željo prekolesariti zastavljeno dolžino. Ob 
koncu kolesarskega dneva se je števec ustavil na 283 
km, zato so tisti najvztrajnejši še zavrteli pedale ob 
prelepi slovenski obali in dosegli skupno dolžino 300 
prekolesarjenih kilometrov v enem dnevu.
X"ilj je torej bi dosežen, občutki po prekolesarjeni poti 
V*.pa so bili mavrični, kot je mavrica sama. To pomeni, 
da so se prepletala čustva, kot so radost, zadovoljstvo, 
sreča, ponos, navdih, družil pa nas je skupno dosežen 
cilj, za katerega smo dejali, da ga v prihodnjem letu 
vnovič dosežemo.

organizator Boris Pukšič

REKREACIJA S ŠD KENGURU

^ plošno znano je, da ima redna telesna vadba mnogo 
J pozitivnih učinkov na naše telo in duševnost. 
Ampak začeti z redno telesno dejavnostjo, se lahko zdi 
prevelika obveznost v hitrem ritmu našega življenja, 
zato se pogosto znajde prav na dnu naših prioritet, 
čeprav vemo, da bi nam koristilo. Toda, če najdemo 
rekreacijo, ki nas veseli, je veliko manj možnosti, da bi z 
njo hitro prenehali, kot pa če se silimo telovaditi zaradi 
zdravja, ali ker se nam zdi, da bi morali.
I judje pogosto mislijo, da bi morali za ohranjanje 
Lkondicije najmanj pet dni na teden telovaditi v 
fitnesu, kar ne drži. Kjub temu, da nekateri ljudje 
uživajo v tem, takšna vadba še zdaleč ne ustreza 
vsem. Pravzaprav to odvrne veliko ljudi, ki ne vedo, kje 
začeti. Pravzaprav raje razmislite o vadbi, ki ustreza 
vašemu življenjskemu slogu. Npr. odbojka, zumba, 
joga, nogomet, badminton ... katerakoli vadba, ki nas 
spravi v gibanje in pospeši naš srčni utrip, je dobra za 
začetek. Zato je najbolje, da začnete takoj, vendar je 
najbolje začeti počasi in postopoma. Začnite po svojih 
zmožnostih in upoštevajte svoje omejitve. Tako boste 
izboljšali svoje možnosti, da boste redno vadili, poleg 
tega pa so učinki rekreacije sprostitev, čas za odklop in 
osebnostna rast, boljša samopodoba in samozaupane 
itd.
\ /ŠD Kenguru se trudimo svojim občanom ponuditi 
V čim bolj pestro rekreacijo. Predvsem v jesensko- 

zimskem času, ko so dnevi krajši in hladnejši ter je 
posledično manj možnosti gibanja v naravi. Ampak 
nič hudega, z nami se lahko gibate v telovadnici OŠ 
Trnovska vas. Tako smo v septembru že začeli plesati 
zumbo, vsak torek ob 20. uri in vsak četrtek ob 20. uri 
igrati odbojko. V oktobru pa še bomo ponujali nogomet, 
odbojko, badminton, jogo, standardne plese in še kaj se 
bo morda našlo. Vljudno vabljeni.

Nena Pukšič 
(predsednica ŠD Kenguru)



Spoštovani občani,
osnovne vrednote, ki jih zagovarjamo so: svoboda, strpnost, solidarnost, varnost, enakost, pravičnost, 
partnerstvo, sožitje 2 naravo in mir. Želimo si, da bi jih čutili Vi vsi, zato imamo na svoji listi kandidatov za 
občinski svet posameznike, za katere verjamemo, da se bodo po svojih najboljših močeh trudili za 
zagotavljanje kakovostnih in človeka dostojnih življenjskih razmer vsakega občana.

Mitja Kovačič, uni. dipl. inženir strojništva 
vodja projektov, projektantTDM invest d.0.0.

Andrej Murko, slikopleskar 
samostojni podjetnik

Mitja Sušnik, uni. dipl. politolog 
vodja intervencije. Varnost Maribor d.d.

Martina Kolednik, študentka 
študentka managmenta

Tina Vertič, dipl, ekonomist Sandi Lah, dipl. varstvoslovec
vodja projektov v marketingu, Altius d,0.0. tujina

Zofija Švare, študentka 
študentka zdravstvene nege

Našo vizijo uspešne občine in zadovoljnih občanov bomo udejanjali skozi naslednje cilje:

• Prizadevali si bomo, da se na prvo mesto postavi vsakodnevno življenje in počutje vsakega 
posameznika v občini, ne glede na njegov družbeni položaj;

• Spodbujali bomo ustvarjalnost in inovativnost;
• Zavzemali se bomo za skladen razvoj naše občine;
• Trudili se bomo ustvarjati občanom prijazno okolje, ki bo v našo občino pritegnilo mlade družine, 

posameznike...
• Podpirali bomo skrb za ostarele, onemogle in socialno ogrožene občane;
• Spodbujali in podpirali bomo projekte javno-zasebnega partnerstva;
• Zavzemali se bomo za naravi prijazen način pridelave hrane, s tem podpirali zdrav način življenja in 

povezanoststurističnoponudbokraja;
• Podpirali bomo razvoj turističnega potenciala kraja, kar bi občanom omogočalo prodajo svojih 

pridelkov, izdelkov in storitev;
• Prizadevali si bomo za pravično delitev sredstev med društvi terspodbujali prostovoljno delo;
• Podpirali bomo društva v občini, da bodo lahko realizirala svoje ideje, s čimer bodo bogatila ponudbo 

in povečevala prepoznavnost občine;
• Prizadevali si bomo zagotoviti ugodne pogoje za razvoj malega gospodarstva in spodbujali lokalno 

potrošnjo izdelkov, pridelkov;
• Prizadevali si bomo za boljšo obveščenost občanov o delu občine in jim omogočali podajanje 

predlogov;
• Podpirali bomo vse ukrepe, ki bodo zagotavljali osnovno zdravstveno varnost občanov, dostopnost 

osnovnih bančnih in poštnih storitev;
• Prizadevali si bomo za ohranjanje kulturne dediščine in izkoriščanje potenciala Bolfenške turistične 

poti ter kolesarske poti po občini Trnovska vas,

Zavzemali se bomo za skladen razvoj skupnosti. Mladim je potrebno ponuditi razloge, da ostanejo v 
našem kraju in skupaj znamiustvarjajoza boljšijutri našega kraja!
V naši občini je bilo narejenega že veliko dobrega, za napredek in blaginjo pa je potrebno delati še naprej.
V občinskem svetu je tako potrebno zagotoviti zastopanost različnih pogledov, ki se bodo odražali v končni 
skupni rešitvi, ki bo dobra za vse! Mi stavimo na dialog in sodelovanje, na najširše soglasje pri iskanju 
odgovorov na naša skupna vprašanja,
Da bomo dosegli zastavljene cilje se bomo povezovali s poslanci v državnem zboru in ministrstvi.

Z novo energijo za boljšo prihodnost se
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Slovenska ljudska stranka

“(DOKJIZALI SMO, <DJL 
ZNAMO IN ZMOREMO”

Spoštovane občanke in občani!

Razvoj kraja ni odvisen samo od župana. Odvisen je tudi od Vas ,od občinskega 
sveta, mojih sodelavcev in odnosov med nami. V zadnjem obdobju smo uspeli 
sodelovati kot ti m, tudi če smo imeli različne poglede na rešitve,

Tudi v prihodnje si ne predstavljam opravljati funkcije župana brez dobrega 
sodelovanja z občinskim svetom in vami. Marsikje seje izkazalo, da razprtije in 
zdrahe ne prinašajo napredka, zato vas vabim, da se udeležite naših srečanj po 
vaseh. Srečanja iz oči v oči so osnova za dobre medsebojne odnose. Predstavili 
vam bomo, 5e nam boste zaupali mandat za prihodnja štiri leta, kako se bomo 
še naprej trudili za urejen center, razvoj naših vasi in skupaj z nekaterimi drugimi 
občinami izpeljali novo finančno perspektivo za evropska sredstva.
Ostajati moramo realni, naloge postavljati v okvire izvedljivega in izvoliti ljudi, ki 
si zaslužijo zaupa nje.

Zato: gremo vsi na volitve!
Alojz Benko, dipl. upr. org.

Za svetnika ponovno kandidiram predvsem zato, ker se Čutim odgovornega in 
sposobnega za sodelovanje pri nadaljnjih aktivnostih, za izvajanja že zastavljenih in 
novih projektov, za enakomeren razvoj naših vasi na področju infrastrukture, kmetijstva in 
drugih dobrin za boljše življenjske pogoje naših občanov,
Z mojimi dolgoletnimi organizacijskimi izkušnjami in veseljem do dela z vsemi društvi ter 
organizacijami sem pripravljen nadaljevati in povezovati društva med seboj ter z občino 
na vseh področjih. Prepričan sem, da je nadaljnji razvoj naše občine na vseh področjih 
odvisen samo od vaše pravilne odločitve na volitvah.

Alojz Fekonja

Za ponovno kandidaturo sem se odločila, ker verjamem, da se naš kraj razvija v pravo 
smer. Pri svojem vsakdanjem delu, ki ga kot patronažna medicinska sestra opravljam po 
slovenjegoriških hribih, se dnevno srečujem z mnogimi stiskami in vsakdanjimi težavami 
predvsem tistih, kijih usoda življenja še najbolj preizkuša in pušča nemočne. Prav zato 
se zavedam, kako zelo ja potreben posiuh za slehernega in pomoč slehernemu v okviru 
možnosti.
Za nadaljnji razvoj kraja in čim boljše počutje v njem pa v danih razmerah v občinskem 
svetu nujno potrebujemo ljudi, ki bodo dobro medsebojno sodelovali in se razumeli, ki 
bodo delavni in pošteni, ljudi, ki bodo pripravljeni na spremembe, ki bodo inovativno, 
kreativno in tudi kritično razmišljali, potrebujemo ljudi, ki bodo odprti za soljudi in njihove 
vsakdanje stiske,
□rage volivke in volivci, zahvaljujem se vam za dosedanje zaupanje in vas vabim, da 
pridite na volitve in s svojim glasom pomagate razvoju našega kraja!

Andreja Krajnc

Za ponovno kandidaturo v občinski svet sem se odločil, ker ocenjujem, da je potrebne 
dosedanje delo in projekte, ki so v teku, nadaljevati. Za nadaljnje delo imam voljo, 
energijo, izkušnje, znanje in zavest, daje v časih, ki niso rožnati, za uspeh bolj kot kdaj koli 
potrebno resno, trdno in pošteno delo.
V času mojih mandatov svetnika v občinskem svetu, so bili realizirani številni projekti, kar 
mi je v veliko zadovoljstvo. Vedno sem se zavzemal za razvoj celotne občine, kar mislim, v 
kolikor bom izvoljen, tudi nadaljevati.
Volivkam in volivcem se zahvaljujem za do sedaj zaupane glasove in podporo. V kolikor 
mi boste namenili svoj glas tudi na teh volitvah, bom svoje naloge opravljal vestno in po 
svojih najboljših močeh prispeval za dobrobit vseh občanov.

Franc Tašner



Sem Tamara Trinkaus, rojena leta 1993. Živim v Bišečkem Vrhu. Po končani o&novni šoli 
sem šolanje nadaljevala na Splošni gimnaziji Ruj. Ker meje vedno zanimalo delovanje 
družbe, sem se po končani gimnaziji odločila, da izobraževanje nadaljujem na Filozofski 
fakulteti, smer sociologija in interdisciplinarno družboslovje. Šolanje želim nadaljevati v 
smeri gerontologije.
Sem članica več društev. Aktivna sem tudi v društvih, ki segajo izven meja naše občine. V 
prostem času rada berem. V Času Študija so me začele zanimati predvsem knjige s 
družbeno tematiko, iz katerih tudi črpam svoje znanje. Kot večina študentov pa se zraven 
študija poslužujem študentskega dela, s katerim vsaj malo finančno razbremenim starše. 
V svojem kraju predvsem pogrešam bolj intenzivno povezovanje mladih, zato bi se 
zavzemala predvsem za večjo aktivnost in povezovanje le teh. Obenem bi spodbujala 
povezovanje mladih tudi medkrajevno. Menim, da bi se morala pozornost preusmeriti tudi 
na spodbujanje večje politične participacije mladih, bodisi konvencionalno ali 
nekonvencionalno. Večji poudarek bi dala tudi na medgeneracijsko povezovanje, saj le to 
predstavlja vzajemen odnos za vse generacije.
Obenem bi spodbujala tudi večjo povezovanje starejših- preko različnih aktivnosti. 
Menim, da se vse več starejših na podeželju počuti osamljene. Beg od vsakdana bi 
marsikateremu polepšal vsakdan.

Tamara Trinkaus
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Spoštovane občanke in občani, ker ste mi zaupali že dva mandata, sem se odločit 
kandidirati še enkrat, saj mi ni vseeno za našo občino in njene prebivalce. Vesel sem, da 
sem delal v skupini, ki je dobro sodeloval a in pričela bistveno spreminjati naš kraj. Bil sem 
član odbora za infrastrukturo, se pravi področja, kjer je bilo največ investicij. Veliko je še 
ostalo idej in začetih projektov na vseh področjih, zato bi želel konstruktivno sodelovati v 
občinskem svetu še naprej.
V kolikor mi boste svoj glas namenili ponovno, bom še naprej delal pošteno v korist vseh 
vas. Predvsem se bom zavzemal za enakomeren razvoj občine, za razvoj podjetništva, 
kmetijstva, za mladino in ostarele ter za vzpodbujanje društvenih dejavnosti .
Želim, da pridete 5. oktobra na volitve, ker le skupaj z vami zmoremo dobre rešitve za 
občino Trnovska vas,

Jožef Pihler

Sem Natalija Korent, rojena letal 991. Stanujem v Črmlji. Po zaključeni osnovni Šoli sem 
nadaljevala na Biotehniški šoli na Ruju v smeri kmetijski tehnik. Po maturi pa sem 
nadaljevala izobraževanje kar naprej še v isti smeri, kjer sem se vpisala na fakulteto za 
kmetijstvo in biosistemske vede v Hočah v smeri živinoreja. Po končani fakulteti bi se 
želela zaposliti v tej smeri vendar bo to zelo težko.
V času šolanja sem opravljala razna deta preko študenta kot so : pomoč v trgovini (KZ 
Ptuj, Jager), pomoč v hlevu na fakulteti za kmetijstvo in biosistemske vede (FKBV) v 
Hočah.
V svojem kraju bi se zavzela za transporten razvoj podeželja in kmetijske perspektive. 
Pomoč mladim za boljšo in lepšo prihodnost, ter jih spodbujati, da bi se več vključevali v 
razne dejavnosti in aktivnosti. Ter varstvo starejših in onemoglih kateri nimajo pogojev 
bivati vdomu za ostarele, ki so sami in za delo ter lastno preživetje nemočni.

Natalija Korent

Glede na izkušnje sem še bolj pripravljen na nove izzive, predvsem na področju 
infrastrukture, gospodarjenja z nepremičninami in varstvo okolja,
Veseli me delo s krajani in z vaškimi odbori, ker sem spoznal, da Imajo interes delati v 
smeri prepoznavnosti in opaznosti naše občine. Prepričan sem, da mi je v tem obdobju z 
nekaj truda in dobre volje uspelo rekonstruirati naše javne in poljske ceste do te mere, da 
so normalno prevozne in predvsem vame za naše občane.
Imam še veliko ciljev na področju infrastrukture, zato se vam zahvaljujem za vsak glas, ki 
miga boste namenili.
Ce bom izvoljen, bom še naprej delal vestno in za korist vseh občanov. Lahko mi 
verjamete nebomvasrazočaral.

Drago Pukšič

Slovenska ljudska stranka
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Z novimi obrazi 
in svežimi idejami!

Spoštovane občanke in občani!

Pred nami je trenutek, ko ponovno odločamo, komu zaupati reševanje po
membnih vprašanj o razvoju našega kraja. Odločali bomo o tem, kako bomo ži
veli jutri, kakšno ceno vrtca bomo plačevali, koliko nas bo stala občinska uprava, 
koliko bo občina pomagala mladim družinam, sofinancirala projekte društvom, 
kolikšen delež plačevala pri oskrbi ostarelih na domu in še o marsičem drugem.

Imamo program, znanje, izkušnje, zagnanost in vztrajnost, ki je ključna za uspe
šno nadaljnjo pot občine Trnovska vas.

Če želite, da v vašem imenu odločajo ljudje, ki so vam blizu in vas dobro po
znajo, potem nas v nedeljo podprite s svojim glasom. Čas je za nove obraze in 
sveže ideje!

Andrej Arnuga,
dipl. inž. strojništva, IWE

Marjeta Nedelko,
diplomirana ekonomistka

Boris Pukšič,
študent ekonomije (UM)

Andrej, Metka, Boris, Alenka, Simon, Jasmina in
Manfred se bomo odločno in argumentirano z zna
njem ter dosedanjimi bogatimi izkušnjami zavzemali
ZA:

• nadaljevanje urejanja in posodabljanja cestne in 

druge infrastrukture v vseh vaseh,

• hiter internet do vseh hiš v občini,

• ureditev zgradb v centru kraja, ki kazijo njen videz in 

jim dati nove primerne vsebine,

• ureditev pokopališča z žarnim zidom, tlakovanimi 

potmi in zasaditvijo okrasnih rastlin,

• povečanje funkcionalnosti športnega parka z dogra

ditvijo pokritega dela in preplastitev asfaltnih delov 

s sodobnimi materiali za manj poškodb pri športu,

• vrtec in šolo, ki bo bolj prijazna za otroke in njihove 

starše, življenje v čistem in urejenem okolju,

• skrb za onemogle in socialno ogrožene,

• podporo športu, kulturi in humanitarni dejavnosti,

• večjo izkoriščenost kulturne in naravne dediščine v

• povezavi s turistično in kmetijsko dejavnostjo, 

večje in uspešnejše koriščenje bližine avtoceste za 

ustvarjanje nove vrednosti v kraju.

Za našo občino! 
Za Trnovsko vas!

SDS

Alenka Murko,
ekonomsko-komercialni tehnik

Simon Zajšek,
upokojenec

Jasmina Štebih,
študentka oblikovanja (UM)

C
mag. Manfred Jakop, g
uni. dipl. inž. agron. ž



Zmago Šalamun napisal prvi slovenski priročnik za ustvarjanje spletnih strani v Joomli

Ustvarjanje spletnih strani ni več rezervirano 
le za profesionalce

"Vmago Šalamun je zaljubljen v računalništvo že 
^.od konca srednje šole, kjer se je srečal s prvim 
računalnikom ZX Spectrum. V zadnjih letih so, ob 
novinarstvu, odnosih z javnostmi in grafičnem 
oblikovanju, spletne strani postale njegova digitalna 
ljubezen, ob katerih se zbuja in s katerimi hodi pozno 
ponoči spat. Prisega na odprtokodno programsko 
opremo, kar pomeni, da jo je možno brezplačno sneti 
z interneta.

Začetki odkrivanja tega področja so se začeli 
''povsem naključno«, pove Šalamun in nadaljuje »kot 
ljubitelj diskusij povezanih z računalništvom sem se 
udeležil predavanja doc. dr. Mateja Mertika Internet 
naš vsakdanji. Po zaključku sem se z dr. Mertikom 
zapletel v debato o računalniških sistemih in skupaj sva 
bentila nad nenehnimi posodobitvami in nadgradnjami 
komercialnih programov. Zavila sva tudi na področje 
odprtokodnih sistemov, ki so dostopni vsakomur in 
so brezplačni. Priznam, da ko sem prišel domov, sem 
nemudoma začel z raziskovanjem meni še neodkritega 
sveta«. Zasvojenost z odprtokodnimi sistemi je po 
slabem letu obrodila pozitivne sadove - uspešno je 
zaključil študij Medijskih komunikacij na Fakulteti 
za elektrotehniko, računalništvo in informatiko z 
diplomskim delom Analiza obstoječih razširitev v 
sistemu Joomla. V njegovem 12-letnem podjetju PiKA, 
kreativne komunikacijske rešitve (www.kreativne- 
resitve.eu), so ustvarili ogromno spletnih strani, vsaj 
ducat jih vsakodnevno ažurirajo in skrbijo za varnostne 
posodobitve. Iz pridobljenega strokovnega in 
praktičnega znanja je ugotovil, da ljudi zanima predvsem 
to, kako bi lahko sami naredili in urejali spletno stran. 
Ideja je bila rojena, potrebno je bilo zavihati rokave in se 
lotiti pisanja priročnika.

Joomla! za vsakogar - spletna stran za vsakogar
»Ves čas pisanja knjige sem imel le en namen: da je knjiga 
jasna, preprosta in razumljiva ter tako dostopna vsako
mur, ki ima željo po postavitvi oziroma urejanju spletne 
strani.« Na začetku priročnika je podal nekaj osnovnih 
podatkov o odprtokodnih sistemih, Joomli in njeni zgo
dovini. Priročnik, ki je izšel tudi v elektronski obliki, vse
buje 112 strani in ima preko 135 slikovnih primerkov, ki 
vodijo do postavitve spletne strani. Sam je, ko je pisal 
diplomsko nalogo, naletel na enormne količine angle
ške literature, raznih videov, člankov, ki niso bili najbolj 
v pomoč. Preveril je tudi debate na raznih forumih, ni
kjer pa ni naletel na literaturo v slovenskem jeziku, ki bi 
ponudila celovita navodila, kako izdelati spletno stran v 
Joomli. Iz svojih lastnih izkušenj se je »zaklel«, da bo nje
gov priročnik elegantno vodil do lepe, uporabne in zani
mive spletne strani ustvarjene v Joomli. Od začetka do 
konca. PiKINE stranke, ki so prejele priročnik Joomla! za 
vsakogar so bile navdušene, da lahko samostojno ure
jajo vsebine, fotografije in povezave na njihovi spletni 
strani.

Ali ste vedeli, da se 77 odstotkov Slovencev pred naku
pom storitev ali izdelkov o njih pozanima na spletu?

Verjetno se vsi strinjamo, da se vedno bolj uveljavlja 
^pregovor, če te ni na spletu, ne obstajaš. Glede na 
težke krizne čase pa vse več ljudi išče ugodne alternative, 
da bi se tudi njihovo ime, podjetje, promocija začela 
uveljavljati v digitalnem svetu. Sami tudi vemo, da vse 
več podatkov in informacij poiščemo na spletu preko 
računalnikov in, vedno več, preko pametnih telefonov. 
Ni zanemarljiv podatek Consumer barometra, da se 
kar 77 odstotkov Slovencev pred nakupom storitev ali 
izdelkov o njih pozanima na spletu. Vedno glasnejša in 
pomembnejša postajajo viralna sporočila in oglaševanje 
na socialnih omrežij - priročnik vas tudi vodi, kako 
tehnično vašo novo spletno stran povezati s Facebook- 
om, Twitter-jem, Google+ in ostalimi« ter dodaja, da 
bomo morali na odgovor, zakaj je pomembna povezava 
socialnih omrežij in spletnih strani malce počakati, saj 
bo to argumentiral v magistrskem delu, ob zaključku 
magistrskega študija, ki ga zaključuje na fakulteti, kjer 
je diplomiral.
priročnik Jomla! z vsakogar je izšel letos konec maja. 
F Ljubitelji Joomle so prvo izdajo v trenutku razgrabili, 
več kot šestdeset izvodov pa je na voljo tudi za izposojo 
v slovesnkih knjinicah.
"Varadi velikega zanimanja za priročnik so v založbi 
^.Pika, konec meseca avgusta, priročnik ponatisnili. 
Priročnik je možno kupiti v slovenskih knjigarnah in pri 
založniku.

Nina Zorman
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Pesniška zbirka Jesenke trave domačina Danila Muršca
asociacije življenjske minljivosti, sklop Spominčice, ko 
se pesnik umiri v svoji tihoti, nekoliko namigujejo, v 
dobrem seveda, da sta avtorju blizu Minatti in Pavček.« 
Zbirko je zelo dobro oblikovala Nina Zorman, oblikovalka 
založbe Pika, ki je pesniško zbirko tudi izdala. V založbi 
Pika(Biš 61) lahko zbirko kupite ali naročite (www. 
kreativne-resitve.eu), ali pa jo poiščete v knjigarnah 
Mladinske knjige ali Državne založbe Slovenije. Pesmi je 
vredno prebrati, saj avtor pravi, da so kot dober zeliščni 
čaj, oslajen z žličko medu. Blagodejna v hladnem jutru ali 
turobnem večeru. Če je takšna ko nastaja, upam, da bo 
takšna tudi za bralca. Preverite!

Po robu poletja hodim, 
truden je moj korak 
in klanec se vesi v jesen.
Na tnalu mladosti spomine sekam 
in jih nalagam na ogenj življenja.
Da se ogrejem popotnik.

\ /začetku septembra je pri založbi Pika izšla pesniška
V zbirka Jesenske trave, domačina Danila Muršca. 
Poznamo ga predvsem kot likovnika, saj njegove slike 
krasijo veliko domov v naši občini, le redki pa vedo, da 
se že dolga leta ukvarja tudi z literaturo. Čeprav pisanje 
pesmi pojmuje kot intimne trenutke, je za literarno 
ustvarjanje dobil tudi nekaj nagrad ( Založba revije Lovec, 
Mohorjeva založba, Festival humorja Rogaška Slatina). 
Za objavo literarnih del se redko odloča, zato je pesniška 
zbirka, ki jo je sam tudi ilustriral še toliko bolj zanimiva.
- Prvo pesem sem napisal v tretjem razredu, začetka 
se spomnim - Snežec pada na poljane, po drevesih 
krakajo vrane, kra kra kre snežec pada na polje... 
itd. - pove Danilo, ki zase pravi, da nikakor ni in ne 
namerava biti pesnik, ampak le zapisovalec misli, ki 
se porajajo in se mu zdi škoda, da jih ne bi zapisal.
- Zbirka je nastala bolj slučajno. V nekem razgovoru mi 
je bilo navrženo, da ne dam nič »na svetlo« kot se reče, 
pa sem si dejal, zakaj pa ne, poskusiti ni greh. Malo sem 
pobrskal po papirjih in začel sestavljati. Nekatere pesmi 
so stare tudi več kot 20 let in so bile že kje objavljene, 
druge pa so mlajše, kakšna pa tudi zelo »frišna«. - dodaja 
avtor.
\ /zbirki so naslednji pesniški sklopi: ...Roža
V v travi časa skrita..., ...V travi cvet, od slan 

ožgan..., ...Šepetanja trav...l.-XII., Spominčice. 
Ob predstavitvi zbirke v rubriki Tednikova knjigarnica 
v Štajerskem Tedniku je Liljana Klemenčič zapisala: 
»Prvi sklop pesmi bi lahko označili z ljubezensko poezijo 
(Ko bi mogel, Zate, Ljubezen, Roža, Ko prideš), drugi 
je lirično občutenje časa in prostora, narave in dni, ko 
pesnik več ne koprni, marveč svoja pesniška opazovanja 
in razmišljanja obrača iz sebe v svet okoli sebe ter se 
umešča v tihotnega opazovalca življenja. Šepetanja trav 
so označena z rimskimi številkami in podajajo temnejše

Zmago Šalamun

OBVESTILO
Občinska volilna komisija občine Trnovska vas obve
šča občane občine Trnovska vas, da bo predčasno 
glasovanje na lokalnih volitvah 2014 v občini Trnovska 
vas potekalo v
- torek 30. septembra od 9.00 do 17.00 ure in v
- sredo 01. oktobra od 9.00 do 17.00 ure
v prostorih občine Trnovska vas, Trnovska vas 42.

Občani, ki bodo na dan volitev 5. oktobra 2014 odsotni 
lahko izkoristijo možnost predčasnega glasovanja.

OBČINSKA VOLILNA KOMISIJA

Športno društvo Kenguru vabi

BREZPLAČNA
VADBA

FIT CLUB
ZABAVNA VADBA ZA VSE STAROSTI 

KURJENJE MAŠČOB 

UČVRSTITEV TELESA 

-KJE? TELOVADN/CA V OSNOVNI ŠOU 

-KDAJ? VSAK PETEK OB 20:00

PRIČNEMO 3.10.2014 OB 20:00
*Zaželjena je predhodna prijava!

KONTAKT:

031 569 484 - Tanja



RIMLJANI V LJUBLJANI (EMONI) IN NA PTUJU
dvatisočletnici Emone, smo se Trnovski lovci 

odzvali na vabilo organizatorja - na Kongresnem 
trgu v Ljubljani poustvariti vzdušje iz Rimskih časov. 
Dogodek je trajal tri dni (22.-24. 8- 2014), mi pa smo 
sodelovali en dan. V ekipi je bilo 18 članov in kljub 
slabemu vremenu smo obiskovalcem prikazali življenje 
lovcev v tistih časih, kot tudi sodelovali pri prikazu 
prodaje sužnjev, kar je bila ena bolj zanimivih točk 
dnevnega programa, a jo je žal skrajšal dež. K sreči pa 
je vreme zdržalo toliko, da smo se uspeli sprehoditi 
skozi mesto, čez Čevljarski most do Mestne hiše in čez 
Tromostovje mimo Prešernovega spomenika.

■\S

“7 e naslednji vikend (28.-31. 8. 2014) pa nas je čakal 
^.tradicionalni ptujski spektakel -VII. Rimske igre, kjer 
smo sodelovali že tretjič in tokrat kot največja skupina, 
bilo nas je 31. Tokrat so igre uspele, saj je bilo prekrasno 
vreme in ne kot lani, ko je bil vse dni dež. V četrtek 
zvečer je bila slavnostna otvoritev iger ob I. Mitreju, 
ki ji je potem sledila skupna večerja ob predstavitvi 
celotnega programa. V petek smo ekipe, prijavljenih 
je bilo čez 20, urejali svoje šotore v Rimskem taboru 
do večera, ko nas je čakal spektakel - predstavitev 
gostov - Gladiatorjev iz Pule. V soboto smo se v povorki 
sprehodili po ulicah Ptuja do Mestne tržnice, popoldan 
pa so se v Rimskem taboru odvijale Rimske igre, kjer 
smo se med seboj pomerile ekipe. Zvečer je zasedal 
senat, Gladiatorji so nam še enkrat uprizorili svoje 
bojevanje. V nedeljo smo dobili zmagovalca Rimskih 
iger, ki so se po drugem dnevu seštele, po kosilu pa so 
nam predstavili dirko rimskih kvadrig, s katerimi smo se

kasneje lahko tudi fotografirali in celo popeljali nazaj v 
tabor. Pozno popoldan, po svečanem zaključku, smo 
sami pospravili svoje šotore in se poslovili z obljubo: se 
vidimo naslednje leto.

CIRPA 2014, Dnevi dobrih ljudi - GRAD ŠTATENBERG
^Organizatorji so nas povabili, da od 6. do 8. junija, 

sodelujemo pri projektu pečenja največjega kruha 
na SVETU ter snemanju dokumentarnega filma o grofu 
DIZMA ATTENS, ki vabi svoje podanike na slavje ob 
deseti obletnici dokončanja novega dvorca.
N la dogodek smo se odlično pripravili, saj smo si 
I N priskrbeli oblačila srednjega veka, pripravili izdelke 
za stojnico ... Tako smo se odpravili na Štatenberg, 
kjer smo pod vodstvom organizatorja postorili vse 
potrebno, da se je program lahko dobro odvijal.
N lekateri od nas smo imeli še posebno izkušnjo, saj 
I N smo dve noči lahko prespali na dvorcu kot grofje.

KUHARIJE TURISTOV
^TD Trnovska vas si zelo rado pridobiva izkušnje s 

I kuhanjem. Tako smo se že tretjič odpravili med 
Dornavske Cigane, kjer smo spražili odličen krompir. 
/^Ndzvali smo se tudi povabilu na gobarski praznik v 
V^Žamence, tam so organizirali prvo tekmovanje v 
kuhanju gobovega golaža, vsi tekmovalci smo skuhali 
golaž, ki je bil oporečen, saj niti eden obiskovalec, ki je 
poskušal naše specialitete, ni pristal na urgenci.
N lato pa smo se odpravili tudi na Roglo, da se 
IN poizkusimo v kuhanju Pohorskega lonca. Člani 
turističnega društva smo prvič kuhali to jed. Vsi ostali 
tekmovalci pa so bili mojstri tega recepta. Med njimi so 
bili celo kuharji iz hotelov na Pohorju. Gospa, ki je bila 
avtorica recepta, po katerem smo tudi mi morali kuhati, 
je potrdila, da imamo zelo dober lonec, kar nam je bilo 
v pohvalo.

Predsednica TD Trnovska vas 
Metka Nedelko
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Kulturno društvo Trnovska vas je počastilo spomin svojega 
velikega rojaka Jakoba Gomilšaka

IX ulturno Društvo Trnovska vas, ustanovljeno 1904 leta 
r\pod nazivom Katoliško izobraževalno društvo, drugo 
najstarejše društvo v kraju, za gasilskim društvom Biš, 
ki je med najstarejšimi društvi v Sloveniji, ustanovljeno 
1876, praznuje 110-letnico svojega delovanja. V ta 
namen bo v tem letu potekalo več jubilejnih prireditev 
s svečano akademijo in predstavitvijo publikacije 
o društveni zgodovini, dogodkih in ljudeh v njeni 
preteklosti, ki bo v jeseni, eden osrednjih, po pravilni 
oceni sedanjega predsednika društva Janka Krajnca, 
vrhunskih dogodkov jubilejnega leta, pa je potekal v 
soboto, 21. junija, ob 11. uri v Trstu.
\ /odlični organizaciji, pod vodstvom Ludvika Krajnca,
V zborovodja Mešanega pevskega zbora kulturnega 
društva Trnovska vas, ki od leta 1996 nosi ime po svojem 
rojaku Jakobu Comilšaku, se je 50 članov društva 
poklonilo njegovem spominu na pokopališču Sv. Ane 
v Trstu, kjer na duhovniškem delu pokopališča od leta 
1906 ta znameniti Slovenec tudi počiva.

I akob Comilšak, duhovnik, pedagog, pesnik, poljudni 
pisec in narodni buditelj, rojen 1. maja 1843 leta v 

Bišu v Slovenskih goricah, nečak prav tako zaslužnega 
in znanega Slovenca 19. stoletja, dr. Jožefa Muršeca, 
svojega skrbnika in vzornika, je 30 let svojega, ljudem 
in narodnem prebujanju posvečenega življenja, od 1876 
do 1906 leta, kot pridigar, duhovnik v nemški, italijanski 
in slovenski skupnosti, profesor verouka, nadzornik in 
konzistorialni svetnik, preživel v Trstu.
\ /Trst je prispel že kot avtor svoje najbolj znane
V pesmi Slovenec sem, uglasbene po Gustavu 
Ipavcu, zapisane v njegovem 22. letu, 1865 leta v 
Gradcu, njegovega izoblikovanega življenjskega vodila 
in navdiha mnogim v času slovenskega preporoda in 
ohranjanje domovinske, jezikovne in narodne zavesti. 
Pesem je svoje poslanstvo opravljala v neštevilnih 
izvedbah v vsem slovenskem kulturnem prostoru in pri 
izseljencih, bila potisnjena v začasno zatišje in zopet 
zaživela v poslanstvu svojega ustvarjalca. V svojih 
publicističnih delih je neposredno posegel v slovensko 
kulturno in šolsko politiko in si prizadeval s pozivom na 
učitelje in duhovnike za dvig splošne kulture Slovencev

(članek O naših knjižnicah - objavljeno v Novicah 1864) 
in njihove narodne zavesti (članek Beseda gospodom 
učiteljem ljudskih šol - objavljeno: Koledarček družbe 
svetega Mohorja za leto 1865).
I eta 1890 je zapisal še danes uporabno, strokovno 
Lštudijo s področja geografije Trst, ki je verjetno 
veliko pripomogla k temu, da je Trst v kolektivni zavesti 
Slovencev iz Slovenije še vedno (tudi) slovensko mesto 
(Povzeto po prof., dr. Majdi Kavčič Baša.). In seveda, da 
ne pozabimo njegove hudomušne pesmi Od pridnega 
študenta, bolj znane pod naslovom Prleška (Dere sen 
ja mali bija).
^Toliko v kratkem o spoštovanem rojaku, mnogo o 

I njem je zapisano v zborniku razprav Mednarodni 
znanstveni simpozij o Jakobu Comilšaku iz leta 2002, 
na katerega nas spominja tudi takrat odkrita spominska 
plošča na njegovi rojstni hiši v Bišu.
^ rečanje Trnovčanov, večina Bišancev, med njimi 
Jveč sorodnikov, z rojakom in s sorodnikom je bilo 
pretresljivo ganljivo. Večina udeležencev ni vedela, da 
jih ob tem pričakuje še izjemno presenečenje. Povabilu 
k počastitvi spomina se je odzval pisatelj, prof. in 
akademik Boris Pahor, katerega je na prostor dogajanja 
privedla prav tako vabljena prof. dr. Majda Kavčič Baša, 
rojakinja iz Juršinc, živeča v Trstu, delujoča na univerzah 
v Trstu, Ljubljani in Kopru, članica skupine Državnega 
zbora Republike Slovenije za področje jezikovnega 
načrtovanja in jezikovne politike, znanstvena sodelavka 
mnogih simpozijev, tudi 2002 v Trnovski vasi in živo 
delujoča v narodnem in kulturnem življenju tržaških 
Slovencev. Ob grobu je z ljubeznijo in poznavalsko 
spregovorila o narodnostnem delovanju našega rojaka. 
Srečanje petdeseterice ljudi majhnega kraja, ob grobu 
njihovega znanega rojaka, ki ga je s svojo prisotnostjo 
počastil eden največjih živečih Slovencev in absolutno 
eden največjih Slovencev, ena največjih osebnosti 
slovenske književnosti, ki je v svetovno književnost 
vtisnil sled svoje osebne in univerzalne človeške ter 
hkrati slovenske usode, je bilo na videz skromno 
in prisrčno, a duhovno potresno silovito. Bilo kot 
uresničitve Župančičevih verzov Iz roda v rod duh išče 
svojo pot. Na simbolnem kraju sta se ne glede na časovne 
dalje srečala popolna komplementarna duhova. Tisti, ki 
je misel o narodni pripadnosti zapisal in živel in tisti, ki 
jo z izjemno močjo in lepoto svoje literature ter življenja 
vse življenje uresničuje.
pisatelj Boris Pahor, stoletnik, dobitnik največjih 
F evropskih nagrad za literaturo in humanizem, se je 
prikazal z nepozabno duhovno silovitostjo. Skromno 
sedeč na zložljivem stolčku v senci mediteranskega 
rastlinja ogromnega tržaškega pokopališča, kjertisočeri, 
tudi slovenski napisi govore o neizpodbitni vsakogar 
čakajoči spravi, do koder je v zadnjih letih druge 
svetovne vojne zaradi bližine tržaškega nacističnega



taborišča Rižarna nosilo duh tisočerih trpečih in 
umrlih, večina Slovencev, je zbrano prisluhnil izbranem 
kulturnem programu, celotni recitaciji pesmi Slovenec 
sem, v izvrstni predstavitvi Comilšakove pranečakinje 
Larise Pukšič ter v vokalni izvedbi mešanega pevskega 
zbora Jakoba Comilšaka. Recitatorko je nagradil s 
poljubi na lica in izrazil spoštovanje rojaku prisotnih ter 
veselje ob dogodku, ki mu prisostvuje. Spregovoril je o 
svoji življenjski ter večno aktualni in usodni temi vsakega 
naroda, o zavedanju narodni pripadnosti kot temeljni 
identiteti ter o preseganju nestrpnosti med ljudmi, 
kot edinem izhodu za prihodnost. Razveselil in ganil 
ga je spomin prisotnih na njegovega velikega prijatelja 
in velikana slovenske literature, pesnika, pisatelja, 
misleca, politika in oporečnika Edvarda Kocbeka iz 
Sv. Jurija ob Ščavnici. Jasno je spregovoril o tragičnih 
zmotah sodelujočih tistega časa, ki se razumu absurdno 
vlečejo v današnji čas, povzročajo mrtvoudnost 
sedanjega družbenega življenja in povzročajo 
vsestransko propadanje mlade države Slovenije, sen 
mnogih Slovencev, tudi Comilšaka, Kocbeka in Pahorja. 
O tem, ponavljam, na zunaj skromnem dogodku, ni moč 
govoriti drugače kot v presežnikih!
IX spominskemu obeležju so položili venec v imenu 
r\občine Trnovska vas in Kulturnega društva Trnovska 
vas podžupan Alojz Fekonja, predsednik društva Janko

Krajnc in nekdanji predsednik Karl Vurcer, cerkveni 
del obreda pa je opravil pater dr. Slavko Krajnc, tudi 
trnovski rojak in predavatelj na teoloških fakultetah v 
Ljubljani in Mariboru ter župnijski upravitelj cerkve sv. 
Marije Vnebovzete v Prihovi pri Slovenskih Konjicah, 
katere vzorno urejenost in čudovito baročno notranjost 
so si izletniki ogledali ob koncu svoje poti.
PNogodek je predstavil slovenski program Tržaške 
Lx televizije in vnaprej napovedal tržaški tednik Novi 
glas.
potovanje v Trst so udeleženci zaključili z ogledom 
F nadvse tragičnega kraja človeškega brezumja in 
podivjanosti, tržaškega nacističnega taborišča Rižarna, 
kjer je bilo obiskovalcev malo in njegovega nasprotja, 
dosežka lepote in človeške ustvarjalnosti, dvorca 
Miramare, kjer se je obiskovalcev trlo.
JI ]\ oram pripisati, da mi je izredno ljubezniva rojakinja, 
IVI ga. prof. dr. Majda Kavčič Baša odstopila fotokopiji 
zapisov iz tržaškega slovenskega tednika Novi glas, 
katerih prva, celostranska in obširna s fotografijo, iz leta 
2006 izpod peresa Marka Tavčarja, govori o poklonu 
Jakobu Comilšaku ob 100-letnici njegove smrti. Mislim, 
da o tem v slovenskem tisku nisem prebral besede. 
Druga, krajša, z datumom, 19. junij 2014, prav tako s 
spoštovanjem govori o našem rojaku in napoveduje 
opisani dogodek. Ko gledam vsebino in slog pisanja se 
mi zdi, da berem slovensko besedilo s tujega planeta. 
Ob tem se mi poraja srhljivo, poudarjam, nacionalno 
vprašanje: dejstvo je, da so iz Trsta (Celovca in Gorice) 
Slovenci glede na število in pomembnost pregnani, da 
je z ozirom na stanje duha, gospodarstva in družbenih 
odnosov slovenstvo pregnano iz Slovenije - kje Slovenci 
sploh še obstajajo?
I n še zadnji pripis! Iskrena hvala gospe prof. dr. Majda 
I Kavčič Baša za sodelovanje in županu občine Sv. Jurija 
ob Ščavnici gospodu Antonu Slani za neposredno 
povezavo z akademikom in pisateljem Borisom 
Pahorjem!

Karl Vurcer
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PLANINARJENJE S ŠD KENGURU
\ /ŠD Kenguru planinarimo že tretje leto zapovrstjo. 
V Res je, da nam v letošnjem letu vreme ni najbolj 
naklonjeno, vendar smo kljub temu do sedaj osvojili 3 
vrhove in verjamemo, da še vsekakor bomo kakšnega. V 
planu je tako osvojiti še Storžič (2132 m n. v.) v Kamniško- 
Savinjskih Alpah in Debelo peč (2014 m n. V.) v Julijskih 
Alpah. Pa začnimo na začetku.

gibanju in dobri družbi.
IXot sem že omenila, letos še ni konec sezone 
r\planinarjenja, če vas mikajo planine in se nam želite 
pridružite, nas spremljajte na facebooku, kjer ima ŠD 
Kenguru svojo stran in kjer redno objavljamo aktualne 
pohode in druge dogodke.
Lep poskočen planinski pozdrav.

Nena Pukšič (predsednica ŠD Kenguru)

\ /maju smo skočili na primorski konec in osvojili 
V prelaz Nanos (1240 m n. V.). Pohoda se je udeležilo 8 
pohodnikov, po dobri uri hoje v hrib, smo se konkretno 
okrepčali pri Vojkovi koči na Nanosu, kjer je padla ideja, 
da ko se vrnemo v dolino, se odpeljemo v Portorož na 
kavo. In res smo storili tako! Ob prihodu v Portorož smo 
si najprej osvežili noge v morju, katero je bilo prijetno 
hladno, nato pa smo si privoščili zasluženo kavico.

■\S

✓"ez dva tedna je 13 pohodnikov z zmagovalnim 
V^pečatom doseglo Covco (1929 m n. V.), bolj znano 
kot Olševa v Karavankah. Že v samem začetku se je 
pot začela hitro vzpenjati in po slabih dveh urah smo 
si ogledovali Potočko zijalko (1700 m n. v.). Potočka 
zijalka je široka kraška jama, v kateri je profesor Brodar 
leta 1928 odkril staro kamenodobno bivališče izpred 
40.000 let. Nato pa smo do vrha potrebovali še samo 15 
minut in za nami je bil drugi osvojen vrh.
\ /začetku julija smo se odpravili na Veliko planino 
V (1666 m n. v.), kjer je najbolje ohranjeno pastirsko 
naselje v Evropi in v to se je prepričalo tudi 10 naših 
pohodnikov. Pohodniška tura ni bila težka, je pa bilo 
enkratno preživetje nedeljskega dneva na zraku, v

Ustvarjalne delavnice 
KD Trnovska vas

I I stvarjalci Kulturnega društva Trnovska vas smo letos 
\mJ pripravili že tretje poletne ustvarjalne delavnice za 
otroke. V juliju smo se poigrali z družabnimi igrami, ki 
so jih poznali že naši dedki in babice, v juniju pa izdelali 
svoje mozaike iz odpadnih keramičnih ploščic. V avgustu 
smo imeli eko delavnico, na kateri smo iz tetrapakov 
in časopisnega papirja izdelali ptičke, ladjice, ptičje 
hišice, kapice ipd. Na zadnji delavnici pa smo seveda 
bili spet glasbeno navdušeni, saj smo izdelali nova 
glasbila, nanje zaigrali in zraven tudi zapeli. Letos sva 
delavnice izpeljali Aleksandra Papež in Jasmina Štebih. 
Na vsaki delavnici sva imeli kar po 15 otrok, za katere 
je bilo poskrbljeno tudi okrepčilo. Ker so pa tudi letos 
nastali zelo zanimivi, pisani in igrivi izdelki, vas vabimo, 
da si v oktobru v sklopu občinskega praznika ogledate 
razstavo in ob otvoritvi prisluhnete našemu nastopu.

Projektni vodja 
Jasmina Štebih



ŠPORTNO DRUŠTVO KENGURU

12. VETER V LASEH - S ŠPORTOM PROTI ODVISNOSTIM
FNa telesna 
L/ aktivnost 
ugodno vpliva 
na zdravje, se 
v Športnem 
društvu Kenguru 
zavedamo vse 
od njegove 
ustanovitve, ko 
smo smernice 
društva začrtali 
tako, da bi 
bilo vadbe 
in športnih 
aktivnosti dovolj 
za vse občane.

v
^ port je najbolj naravna in zato človeku najbližja 
•Jaktivnost. Vendar pa tako kot pojma kultura tudi 
športa ne moremo natančno definirati. Dejstvo pa je, da 
šport spremlja človeštvo od samega začetka njegovega 
obstoja in v vseh fazah njegovega življenja.
\ /ŠD Kenguru znamo poskrbeti za naše najmlajše 
V krajane, pri katerih je telesna aktivnost še toliko 
bolj pomembna. S tem razlogom smo 12. leto po vrsti 
pripravili športno družbeno prireditev Veter v laseh, ki 
je vseslovenska akcija in poteka v več kot 70 krajih po 
vsej Sloveniji.
NI amen projekta je opozarjati na pozitivne učinke 
I N športa na razvoj osebnosti, kije pri mladih še posebej 
pomembna, kar potrjujejo tudi številne raziskave. Za 
mlade, ki se s športom ukvarjajo in jim telesne aktivnosti 
niso tuje, je značilno, da so bolj ekstravertirani, bolj 
storilno naravnani in čustveno stabilnejši, se znajo 
boljše spopadati s težavami in imajo nasploh boljšo 
samopodobo. To pa ne velja zgolj za mlade, ampak za 
ljudi v vseh starostnih skupinah.
I etošnjemu Vetru v laseh, ki je potekal v soboto, 31. 
Lmaja 2014 je bilo naklonjeno sonce, kar smo v ŠD 
Kenguru izkoristili za pripravo aktivnosti na zunanjih

športnih površinah. V športne in likovne aktivnosti se je 
vključevalo več kot 200 učencev OŠ Destrnik-Trnovska 
vas, ki jih je v posameznih aktivnostih vodilo skoraj 40 
moderatorjev. Ti so učencem pripravili različne športne 
aktivnosti (športne igre, športne poligone, delavnice za 
likovno ustvarjanje), v katerih so se nato mladi merili v 
športnem znanju in telesnih ter likovnih sposobnostih. 
Letošnja likovna posebnost je bila izdelava lepenke 
velikanke, na kateri so učenci upodobili Kenguruja, 
prireditev sta pozdravila vrhunska slovenska 
F športnika, med drugim domačin Jure Matjašič iz Biša, 
ki športne uspehe dosega v nogometnem klubu Zavrč 
v 1. SNL in slovenski športni strelec Robert Markoja 
iz Turnišč v Prekmurju, ki je dobitnik več medalj iz 
evropskih in svetovnih prvenstev. Športnika sta mladim 
predstavila svoji športni zgodbi in jim dala zgled, da so 
za uspeh potrebni trud, vztrajnost in dobra volja.
N I ajboljši posamezniki v posameznih disciplinah so bili 
I N ob koncu prireditve nagrajeni z medaljami.

h koncu prireditve je udeležence nagovoril ravnatelj 
V^OŠ Destrnik-Trnovska vas g. Drago Skurjeni, ki 
je poudaril, da je prireditev zgledna zaradi namena 
samega kot tudi sodelovanja mladih, ki se danes znajo 
združiti za pripravo cilja, če se le želijo.
I I deleženci Vetra v laseh smo se ob koncu strinjali, da 
\m/ se v prihodnjem letu ponovno vidimo.

Vodja prireditve, 
Boris Pukšič
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Z gasilsko mladino na taboru

prostovoljno gasilsko društvo Biš združuje preko 350 
F članov različnih starostnih skupin. Pomemben del 
društva so gotovo naši najmlajši člani, stari od šest do 
petnajst let. V letošnjem letu smo gasilci v želji, da mladim 
ponudimo kar največ aktivnosti v domačem kraju, pristopili 
k delu z mladino še posebej zavzeto. V mesecu aprilu smo 
izvedli prvi sestanek z bodočimi mentoricami in mentorji 
ter sestavili mlado in zagnano ekipo. Nove mentorice 
in mentorji niso prinesli samo svežih idej, temveč tudi 
veliko strokovnosti pri delu z mladimi, saj je velik del ekipe 
pedagoško izobražen. Tako smo z mladimi z roko v roki 
zakorakali Romana in Nataša Breznik, Mitja Potrč, Dušanka 
Škamlec, Daniela Štumberger, Mirko Roškar, Katja Slaček 
in Manfred Jakop.
FN a bi gasilski mladini omogočili, poleg gasilskih veščin, kar 

najbolj aktivno preživljanje počitnic, smo se v društvu 
povezali s sosednjima gasilskima zvezama Ptuj in Lenart, ki 
že tradicionalno prirejajo gasilske tabore za mlade.
II yi lajše gasilce, stare do 11 let smo od 22. 8. do 24. 8. 
IVI poslali na tridnevno taborjenje v Spuhljo, starejše 
mladince pa od 29. 8. do 31. 8. na Grafonževo domačijo 
pri Sveti Ani. Mladi so na taboru spoznavali svoje vrstnike, 
spoznavali tuje jezike, letos je to bila španščina. Atraktivno 
se je bilo učiti borilnih veščin z enim najboljših JU-JITSU 
borcev v Evropi Alenom Breznikom, ki je tudi sam mentor 
mladim. Mladi so spoznali tudi veliko gasilske tehnike, se 
naučili, kako pogasiti mami lonec z gorečim oljem in se 
preizkusili v gašenju čisto pravega ognja na način, kot so 
to počeli naši dedki in babice, ko še ni bilo hidrantov, z živa 
verigo in vedrom. Seveda, kot se na pravem taborjenju 
spodobi, ni manjkala taborniška zastava, nočne straže 
tabora in seveda čisto pravi taborni ognjen, ob katerem 
izrečene besede postanejo čarobne. Poseben izziv in 
veselje za vse je predstavljalo spanje v čisto pravih šotorih 
in umivanje pod zvezdami ter luno. Ker gasilci veliko 
pozornosti namenjamo odnosu do narave, smo se na 
gozdnem pohodu srečali z lovcem in gozdarjem, ki sta nam 
povedala veliko novega. Tudi za mentorje. Če prištejem 
vsemu temu še igre brez meja in mokre igre, fotografsko 
delavnico in mlatenje pšenice s cepci, je za počivanje na 
taboru ostalo zares malo časa. Tudi za spanje. Ampak, saj 
spali bomo doma, a ne?

Za Mačke, Footbaal Stars in Monstere 
Manfred Jakop, Barbara Rozman in Julija Kurbos

Koncert »PESEM POMLADI«

r\ rugo nedeljo v mesecu juniju smo v naši večnamenski 
Ly dvorani znova doživeli čudovit glasbeni dogodek, 
ki nam ga je pričarala »Ženska vokalna skupina 
Simfonija«. Članice vokalne skupine, ki delujejo pod 
okriljem domačega kulturnega društva, so priredile 3. 
koncert z naslovom »Pesem pomladi« in s tem obeležile 
tretje leto svojega delovanja. Pevke, pod vodstvom 
Janka Krajnca, so nam pripravile zanimiv in kvaliteten 
program, v katerem so se predstavile z raznolikim 
repertoarjem. Z izvedbo izbranih skladb so dokazale, 
da čas in trud, ki ga vlagajo na vajah in nastopih 
nista zaman in sta rezultat dobrega skupnega dela. 
Gostiteljice koncerta so tudi tokrat medse povabile 
glasbene prijatelje: moško vokalno skupino Melos, 
Ptujski kvartet, Tsiganobrutallo trio, domačinko Tejo 
Pukšič&Tiborja Levačiča, kot solistki sta se predstavili 
tudi članici Simfonije Vanja Fekonja in Aleksandra Papež 
in prav vsi so s svojimi nastopi koncert dodatno obogatili. 
Prireditev sta lepo povezovala Larisa Pukšič in Filip 
Krajnc. Ob koncu prireditve sta se vsem nastopajočim, 
še posebej pa našim pevkam, zahvalila vodja skupine in 
hkrati predsednik KD Janko Krajnc ter župan Alojz Benko. 
Da je koncert res lepo uspel, je potrdila polna dvorana 
zadovoljnih obrazov, ki so z glasnimi aplavzi nagradili vse 
nastopajoče. Zanimivo je, da je bilo precej obiskovalcev 
od drugod, kar dokazuje, da naše »Simfonijice« pozna 
vedno več ljudi. Tako v vokalni skupini kot v društvu 
smo veseli, da je omenjena prireditev v samo treh 
letih postala eden najbolj prepoznavnih dogodkov v 
Trnovski vasi in želimo si, da bo rastla in se razvijala še 
naprej. V
imenu Ženske vokalne skupine Simfonija se zahvaljujem 
naši občini na čelu z g. Županom Alojzem Benkom, 
vsem donatorjem ter posameznikom, ki ste finančno in 
materialno omogočili, da je koncert »Pesem pomladi« 
tako lepo uspel in nam na ta način dali vspodbudo za 
nadaljno delo.
^Np. Vsi, ki bi si želeli ogledati posnetek koncerta, ga 

lahko spremljate na Youtubu pod naziv:«pesem 
pomladi 2014 trnovska vas«

Janko Krajnc,
KD Trnovska vas,- vodja Ženske vokalne skupine Simfonija



PIONIRJI IZ PGD BIŠ NA TABORU V SPUHUI

^Nbmočna gasilska zveza Ptuj je organizirala 
tridnevno taborjenje za mladino v Spuhlji, ki so 

se ga udeležili tudi naši najmlajši gasilci. Deset najbolj 
pogumnih pionirk in pionirjev se je skupaj z dvema 
mentoricama, v petek, 22. 8. 2014, z vso taborno 
opremo odpravilo v Športni park Spuhlja. Ob 17. uri 
smo se vsi zbrali v postroju, sledil je dvig zastave in 
nato priprava spalnih vreč v šotoru. Po programu 
smo imeli najprej pohod do kmetije princa Matevža 
- Zokija, kjer smo si ogledali domače živali, pobožali 
konje, izvedeli zanimivosti o kmetiji in videli stvari, 
ki jih hranijo v posebni sobi (nagačene živali, kočijo, 
tradicionalne ptujske pustne like ...). Nato smo se 
odpravili na Ranco Ptuj oz. Ptujsko morje. Predstavniki 
Brodarskega društva so predstavili dejavnosti, ki jih 
izvajajo, ogledali smo si športne aktivnosti, izvedeli, 
kako pravilno prijeti vesla, nekaj aktivnosti pa so lahko 
otroci tudi preizkusili. Največ zanimanja pri pionirjih 
je bilo za čolne in kajake. Po prihodu nazaj v Spuhljo 
je ponovno sledil postroj in spust zastave. Otroke so 
prišli pogledat tudi vsi predstavniki društev. Po večerji 
je sledil zabavni večer s 6pack Čukurjem. Otroci so še 
imeli na voljo nekaj časa za igro, nato pa je napočil čas 
za spanje. Za marsikaterega otroka je bila to velika 
preizkušnja, saj jih je bila večina prvič na taborjenju in 
spati na tleh v spalni vreči v mrzli noči ni enako kot v 
topli postelji v bližini staršev. Po bolj ali manj prespani 
noči je v soboto zjutraj ob sedmih bila na vrsti jutranja 
telovadba. Ob nekaj prvih jutranjih sončnih žarkih smo 
bili ponovno v zboru ob dvigu zastave, potem pa smo 
si ob zajtrku nabrali novih moči za taborni dan. Najprej 
smo z zanimanjem poslušali predstavnika policije - 
forenzika, ki je predstavil svoj poklic. Otroci so mu 
postavljali zanimiva vprašanja, saj jih kar nekaj gleda tv 
serije, kjerforenziki preiskujejo umore, in tako so dobili 
odgovore iz prve roke. Prav tako so si lahko ogledali 
avto in opremo, ki jo forenzik uporablja na terenu. Po 
malici in igri je sledila naslednja predstavitev poklica, 
in sicer vojaka - vojak 21. stoletja. Predvsem fantje so 
bili navdušeni nad orožjem, ki sta ga vojaka prinesla s 
sabo, saj so ga lahko prijeli v roke in se ob vojaškem 
avtu vsaj za malo počutili kot pravi vojaki in pravi junaki.

Po tabornem kosilu so imeli otroci ponovno čas za igro. 
Nekateri so se igrali »gnilo jajce«, spet drugi ustvarjali 
gradove iz mivke ali se šli iger z žogo, eni so izkoristili 
čas za počitek v šotoru ali pa samo za kakšen pogovor. 
Po planu bi v popoldanskem času morale biti na vrsti 
družabne igre, ampak nam je zagodlo vreme. Začelo je 
močno deževati, teren je bil namočen, voda je tekla v 
šotore in organizatorji so tabor prekinili, saj nadaljnje 
dejavnosti v takšnih razmerah niso bile izvedljive. Vsi 
smo pospravili svoje stvari in se tako v soboto popoldne 
vrnili domov. Čeprav je bil tabor predčasno zaključen, so 
naše pionirke in pionirji doživeli dva lepa taborna dneva, 
spoznali marsikaj novega, se kaj naučili, predvsem pa so 
lahko ponosni na sebe, saj so pokazali veliko poguma in 
pridnosti.

Romana Breznik in Tatjana Horvat

STRUKTURNI DIALOG MLADIH
^Trnovska vas je imela na Strukturnem dialogu mladih 

I 2.2, ki je na nacionalni ravni potekal v Državnem 
zboru RS, v petek, 16. 5. 2014, predstavnika iz svojih 
vrst. Strukturnega dialoga med mladimi in odločevale! 
(predstavniki ministrstev, poslanci, predstavniki 
nacionalnih mladinskih organizacij) se je aktivno 
udeleževal Boris Pukšič.

re za dialog, v katerem mladi iz lokalne ravni 
vJ prenesejo problematiko, ki zadeva mlade, na 
nacionalno raven, kjer se izoblikujejo končna stališča 
in se posredujejo pristojnim (odočevalcem). Strukturni 
dialog 2.2 med mladimi in odločevale! je potekal na teme 
problemov, s katerimi se soočajo mladi: stanovanjska 
problematika mladih, izobraževanje, podjetnost mladih, 
zaposlovanje mladih, participacija mladih in mladinsko 
organiziranje.

Boris Pukšič
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I f• . V v' Kje si oce nas, 
kje je mili tvoj obraz, 
kje je roka tvoja, 
ki skrbela je tako lepo za nas.

SPOMIN
Mineva štiri leta žalosti in trpljenja odkar te ni več 
med nami dragi mož, dedek in pradedek

Franc Murko
iz Bišečkega Vrha

Ostaja nam bolečina in grenko spoznanje, da se ni
koli več ne bomo skupaj veselili in prepevali, ostajajo 
naša žalostna srca, ki te ljubijo tudi onkraj hladnega 
groba.
Hvala vsem, ki se ga spominjate s kakšno rožico in 
svečko ter postojite ob njegovem grobu ter kaj zmo
lite za pokoj njegove duše.

Vsi njegovi, ki smo ga imeli prisrčno radi: 
žena Angela z družino.

f

Čeprav tvoj glas se več ne sliši, 
beseda tvoja v nas živi, 
povsod te slišimo mi vsi, 
med nami si!

CMa svetu mnogo je poti, 
a samo ena vodi tja, 
kjer boš ti,
po tej poti za teboj pridemo 
mi vsi.

ZAHVALA
Ob slovesu našega dragega moža,
očeta, dedka, brata, tasta, soseda in prijatelja

MARIJANA BRUMNA
Izrekamo zahvalo vsem, ki ste ga pospremili na za
dnji poti, darovali cvetje, sveče, maše ter nam ustno 
ali pisno izrazili sožalje.
Posebej se zahvaljujemo dr. Tomažu Schaubachu za 
zdravljenje. Hvala Danilu Dobaja za opravljeno moli
tev in ganljiv poslednjim govor. Hvala župniku Fran
cu Mlakarju za občuten opravljen obred in besede 
tolažbe.
Hvala pevskemu kvartetu Ajda za ganljivo odpete 
pesmi ter Jerneji in Klementini Breznik za lepo odi
grano žalostinko.

Vsi njegovi J
V livadah hladnih bom ostal, 

v jesenskih travah spal, 
ostal bom sam, 
v travi cvet od slan ožgan.

(Danilo Muršec)

SPOMIN ZAHVALA
Mineva 20 let odkar nas je zapustil naš dragi ata, de
dek in pradedek

Alojz Bračič
iz Sovjaka

Čas ne more izbrisati spominov in lepih trenutkov, 
ki smo jih doživeli s teboj dragi ata. Ostajaš v naših 
srcih, mislih in pogovorih. Tvoj duh, tvoj glas in tvoja 
ljubezen živi še naprej v nas in z nami.
Hvala vsem, ki se ga spominjate ter s svečo, z rožo in 
dobrimi mislimi postojite ob njegovem grobu.

Tvoji otroci z družinami, ki se te z hvaležnostjo 
v srcu spominjamo.

Ob nenadomestljivi izgubi našega dragega moža, 
očeta, dedka, tasta in strica

LOVRENCA ŠALAMUNA
5.8.1926 -14.8. 2014 

iz Biša 61, Trnovska vas

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijate
ljem, sosedom in znancem za darovane sveče in cve
tje, za vsak stisk roke in besede tolažbe v teh tež
kih trenutkih. Misel na to, kako ste ga imeli radi, ga 
spoštovali in ga v tako velikem številu pospremili na 
njegovi zadnji poti, je neprecenljiva.

Žena Frančiška, sinova Milan in Zmago z družinama



POVABILO NA IZLET ZLATOPOROČENCA ČEH
Sovjačani in vsi, ki se nam želite pridružiti tudi letos 
organiziramo že tradicionalno romanje.
V soboto, 4. oktobra, se bomo tako odpravili do ro
marskega božjepotnega svetišča na Sveti Gori nad 
Gorico, po skupnem kosilu pa se bomo nazaj grede 
po ustaljeni praksi ustavili še pri našemu rojaku Slav
ku na Prihovi, kjer nas bo Marija Zavetnica odprtih 
rok sprejela pod svoj plašč.
Na avtobusu je še nekaj prostih mest, zato prisrčno 
vabljeni vsi, ki želite skupaj z nami preživeti lepo so
boto. Cena izleta je 30 € (če bo avtobus napolnjen).

Dodatne informacije na telefon:
051 394 283 (Andreja)

Iz naše občine so 
se poslovili:

Rozalija Rajšp iz Trnovske vasi 62 

Milan Herič iz Bišečkega Vrha 23 A 

Marija Šketa iz Trnovske vasi 20 

Ana Toplak iz Bišečkega Vrha 13 

Terezija Jakopec iz Trnoske vasi 44 A 

Terezija Bosilj iz Trnovskega Vrha 49 

Matilda Švare iz Črmlje 10 

Ernest Kramberger iz Bišečkega Vrha 25 

Lovrenc Šalamun iz Biša 61 

Marjan Brumen iz Biša 63

3. maja sta praznovala zlato poroko Martin in Nežika 
Čeh iz Ločiča 13. Nevesta je bila rojena 16.1.1942 v Loč- 
kem Vrhu, ženin pa 27. 10. 1938 v Ločiču. Prvič sta se 
poročila 26. aprila 1964 v cerkvi sv. Urbana v Destrniku. 
V zakonu se jima je rodila hčerka Slavica, ki si je doma 
ustvarila družino. Danes ju razveseljujeta vnuka Siniša 
in Uroš, ki sta bila njuni poročni priči na zlati poroki. Ci
vilni obred zlate poroke je opravil župan Alojz Benko, 
cerkvenega pa župnik Franc Mlakar. Vse življenje sta se 
preživljala s kmečkim delom, nevesta pa še vedno pre
peva pri ljudskih pevkah Urbančankah. Slavje se je na
daljevalo ob zvokih ansambla Alfi in njegovi muzikantje, 
katerih član je vnuk Siniša.

»Štorklja prinaša«

KOMU KAM KDAJ KDO
je »štorklja« zaupala novi rod je odložila svoj čudež je poletela čez naše je novi občan Trnovske

življenja kraje vasi

Sabina Krajnc Biš 65 maj 2014 Mitja
Tamara Rimele Biš 8 b maj 2014 Gregor

Barbara Colnarič Biš 57 b junij 2014 Mark
Mojca Prajnd Trnovski Vrh 28 junij 2014 Tomi
Zdenka Klinc Sovjak 15 a junij 2014 Nel

Simona Šamperl Črmlja 15 avgust 2014 Aljaž
Maja Belec Ločič 10 avgust 2014 Tai

Petra Šmigoc Bišečki Vrh 33 september 2014 Mai
Blanka Erjavec Biš 58 e september 2014 Davor
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Utrinki iz vrtca Trnovska vas
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H Si

Za Vrtec Trnovska vas Saška Pukšič


